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آیتالله علیدوست پاسخ داد:

آیا بیماری کرونا نشانه آخرالزمان است

آیتالله علیدوست تصریح کرد: هیچ انسانی از آخرالزمان خبر ندارد و این امر پدیده صالحی نیست که هر حادثهای را با

آخرالزمان تطبیق دهیم.

آیت الله علیدوست تصریح کرد: هیچ انسانی از آخرالزمان خبر ندارد و این امر پدیده صالحی نیست که هر حادثه ای را با
آخرالزمان تطبیق دهیم.

به گزارش ایکنا، همزمان با شیوع ویروس کرونا در کشور، شبهات اعتقادی زیادی درباره این ویروس در فضای کشور
گسترش یافت؛ برای مثال یکی از مسائلی که مطرح می شود این است که آیا شیوع ویروس کرونا از علائم آخرالزمان

است یا خیر؟

آیت الله ابوالقاسم علیدوست، از اساتید سطوح عالی حوزه علمیه، به این پرسش پاسخ داده است. از نظر ایشان، هیچ
انسانی از آخرالزمان خبر ندارد و این امر پدیده صالحی نیست که هر حادثه ای را با آخرالزمان تطبیق دهیم. نمی توانیم
برای آخرالزمان یا ظهور امام زمان(عج) زمان تعیین کنیم و از عالمان بزرگ دین چنین رفتارهایی صادر نشده است. در

نتیجه این نشانه گذاری ها نوعی توقیت است که در روایات از انجام آن نهی شده است.
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